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Abstract (en)
[origin: JPHO1151622A] PURPOSE: To attain a large amount of excavation by providing a central bucket main body integrated with a frame and
having at least two lateral walls, and moving scoops toward the main body. CONSTITUTION: This bucket has a frame 1, which is connected to a
guide 2 and has a lateral guide 4. A central bucket main body 5 having two lateral walls 6 is formed integrally with the frame 1. Scoops 13 move
toward the central bucket main body 5 from both directions, and when the bucket is closed the lateral walls of the scoops 13 extend from the lateral
walls 6 of the central bucket main body 5.

Abstract (fr)
L'invention est relative a une benne excavatrice comportant deux godets (13) montés mobiles par rapport a un bati (1), d'une position ouverte
d'attaque du terrain a une position fermée ou ils enferment une certaine quantité de déblais. Elle comprend un corps de benne central (5) solidaire
dudit bati et comportant un moins deux parois latérales (6), les godets étant agencés pour, en position fermée, venir de part et d'autre du corps
central avec leurs parois latérales dans le prolongement des parois latérales du corps central.
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